
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr 

XI Sesja w dniu 30 września 2019 
Obrady rozpoczęto 30 września 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:06 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki 
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 13 Radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ w sprawie zaliczenia drogi na dz. nr 168 obręb Studźce-Adolfowo do kategorii dróg gminnych,
B/ w sprawie  ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania
i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw  nauczycielom 
zatrudnionym w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin.
4. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego porządku obrad?
Burmistrz zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad uchwały: C/ w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2019, oraz uchwały G/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024, 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.
Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad - zmiana. 



Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki ,
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej
Zmudziński 
NIEOBECNI (3)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski , Maria Miler 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w całości porządku obrad X sesji rady.
Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad - całość po zmianach . 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki ,
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej
Zmudziński 
NIEOBECNI (3)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski , Maria Miler 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zaliczenia drogi na dz. nr 168 obręb Studźce-Adolfowo do kategorii dróg gminnych
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. Skończył się okres trwałości projektu i powiat uznał, 
że ta droga nie jest już do niczego potrzebna. Była kiedyś droga gminną i powiat chce żeby z powrotem 
gmina zaliczyła te drogi do kategorii dróg gminnych. W okresie późniejszym gmina Margonin przekaże 
tę w drogę w administrowanie w drodze porozumienia gminie Chodzież, gdyż większość tej drogi 
przynależy do gminy Chodzież. Opinia zarządu powiatu w sprawie nadania kategorii, opinia jest 
pozytywna. 
Burmistrz – dodał, że wójt Gminy Chodzież wyraziła zgodę na przejecie kawałka tej drogi w 
administrowanie.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zaliczenia drogi na dz. nr 168 obręb Studźce-Adolfowo do kategorii dróg gminnych. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki ,
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej
Zmudziński 
NIEOBECNI (3)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski , Maria Miler 
Uchwała Nr XI/100/2019 stanowi załącznik do 3 Protokołu.



b) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 
zatrudnionym w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin.
D. Gurzyńska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – poprosił o przybliżenie wprowadzenia dodatku za 
wychowawstwo w oddziale przedszkolnym. Czytałem kartę nauczyciela i tam nie jest tak napisane.
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – odpowiedziała, że w rozporządzeniu w sprawie 
wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków 
przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym 
od pracy jest zapis, w § 5 w pkt 2 jest dodany punkt d) w brzmieniu: nauczyciela opiekującego się 
oddziałem przedszkolnym. Wysokość tego dodatku określa rada gminy.
- Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – powiedział, że tam nie jest wskazane, że to ustawodawca 
narzuca tę kwotę.
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – odpowiedziała, że wysokość tego dodatku dla 
wychowawcy klasy jest minimum 300 zł. 
- Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – dotychczas taki dodatek w przedszkolu nie obowiązywał?
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – odpowiedziała, że w zależności jak to było ujęte, bo były
pewne nieścisłości, ale w regulaminach, gdzie były zapisy, tam gdzie jest mowa o klasie, jest również 
mowa o oddziale przedszkolnym, to były wypłacane w wysokości 100 zł.  
Wiceprzewodniczący Rafał Gimzicki – powiedział, że jest jak najbardziej za, gdyż funkcja wychowawcy 
nie jest prostą funkcją. Tylko, z tego co mówi wiceburmistrz jesteśmy w tym roku bardzo biedną gminą i 
w przyszłym roku też. Nie stać nas na podstawowe rzeczy typu dodatkowe lekcje, które zawsze były. 
Dostaliśmy tylko jedną dodatkowa matematykę, dodatkowy niemiecki gdzie też już tego nie ma. 
Wprowadzenie tego dodatku będzie kosztowało dużo pieniędzy. Pytanie, czy stać gminę na taki dodatek. 
Uważam, że nauczycielom się należy, ale czy tak od razu gminę stać na to?
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – powiedziała, że taka propozycja była przez burmistrza 
do związków zawodowych przesłana, a decyzja należy do rady. 
Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – powiedział, że rozmawiał ze związkami zawodowymi i 
związki jeśli burmistrz będzie chciał dać pieniądze to zawsze poprą pracowników. Związki powiedziały, 
że mają zapewnienie przez wiceburmistrza, że w-f nie będzie podzielony. 
- Wiceprzewodnicząca rady Barbara Kończak – zapytała, co to jest za dodatek motywacyjny i czy jest w 
szkole i dodatek za warunki pracy?
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – odpowiedziała, że dodatek motywacyjny jest w szkole. 
Za warunki pracy są wyszczególnione są w rozporządzeniu.
Radna J. Zmudzińska – zapytała, ilu jest uczniów z orzeczeniem w szkole, które mają indywidualne 
nauczanie?
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – odpowiedziała, że to jest 3 uczniów.
Radna J. Zmudzińska – zapytała, czy to jest tak bardzo uciążliwe dla nauczycieli.
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – powiedziała, że taki jest wymóg obowiązek wypłaty 
tych dodatków w przypadku prowadzenia zajęć z takimi dziećmi, w oparciu o tego typu orzeczenia.
Radna J. Zmudzińska – dodała, zę skontaktuje się z byłym dyrektorem szkoły, co do wysokości 
podwyższenia ze 100 do 300 zł.
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – powiedziała, że wysokości zostały te same jak w 
poprzednich uchwałach. 
Radna J. Zmudzińska – powiedziała, że chodzi o dodatek za wychowawstwo 300zł., ponieważ w roku 
szkolnym nauczyciele dostają nagrody dyrektora, nagrody burmistrza, a efektów jakość nie widać. 



Obserwując wyniki jakie dzieci osiągają jestem daleko.
Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – powiedział, że funkcja dyrektora z której zrezygnowałem, to 
też kwestia finansowa. Dyrektor na dzień dzisiejszy zarabia niewiele więcej od nauczyciela, który ma 
dużo godzin, a odpowiedzialność jest bardzo duża. Dodatek motywacyjny motywował do tego, żeby tym 
dyrektorem być. Jeżeli dyrektorom się zabierze ten dodatek, to dyrektor będzie zarabiał mniej i nie będzie
miał kto startować. 
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – powiedziała, że te zapisy należy ujednolicić, nie można 
różnicować tego czasu, okresu.
Wiceprzewodniczący rady Rafał Gizmicki – powiedział, że są nauczyciele którzy angażują się w 
dodatkowe rzeczy i często są to nauczyciele którzy nie mają wyników ale bardzo się angażują. Nie tylko 
wyniki nauczania, szkoła ma rozwijać uczniów. 
Burmistrz – powiedział, że wyrównanie dodatków za wychowawstwo w przedszkolu, a w szkole 
motywowaliśmy tym, że więcej potrzebuje nauczyciel w przedszkolu zwrócić uwagę na 3,4,5 latka niż 
nauczyciel, który ma już starszych uczniów, z którymi może porozmawiać i nie musi poświęcać więcej 
czasu co temu małemu dziecku. Jeśli chodzi o dodatkowe zajęcia to w Margoninie są dodatkowe zajęcia z
matematyki, wf-u, języków, stypendium dla uczniów. Półtora etatu otrzymywali nauczyciele, a wyniki 
nauczania roku na rok coraz słabsze. Te wszystkie działania ten system i nagrody miały zwiększyć 
poziom nauczania w szkole nie sprawdziły się, więc szukamy innego rozwiązania. Są dodatkowe zajęcia 
np. z wf-u są po to, żeby poprawiła się zdrowotność naszych dzieci, a nie po to żeby nauczyciel zarabiał 
więcej. Jeżeli nauczyciele przedstawią program tych dodatkowych zajęć, w jaki sposób chcą te 
dodatkowe godziny spożytkować, to ten wf będzie, ale on musi coś przynieść. Dodatkowo to ma być 
nagroda za coś, a nie obligatoryjnie. Chcemy wdrożyć program naprawczy, rozmawialiśmy o tym w 
związkach zawodowych. Zależy nam na dobru naszej młodzieży, żeby byli dobrze wykształceni,  
Dodatkowe zajęcia będą, ale muszą wiązać się z efektywnością, z jakością, a na ten temat jest wiele do 
życzenia. 
Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – zapytał, co robiła radna J. Zmudzińska na ostatniej sesji, 
gdzie przedstawiałem wyniki egzaminów gimnazjalnych w tym roku, gdzie mamy najlepsze wyniki w 
całym powiecie, lepsze średnie niż w kraju z języka polskiego, wynik matematyki na poziomie kraju – 
jedyną szkołą, która nas w tym roku w powiecie przeskoczyła jest św. Barbara z Chodzieży, która jest 
poza zasięgiem, więc mówienie, że są słabe wyniki z roku na rok, więc może oprzyjmy się na tym, co jest
przedstawiane, a nie na tym co Pani Zmudzińska sobie ubzdurała. Bo to jest najważniejsze, co jest 
napisane. Przedstawiałem wynik z matematyki, języka polskiego i wynik z matematyki poszedł bardzo w 
górę, ze względu na to, że Pan Burmistrz dołożył. Dwie godziny matematyki dodatkowo spowodowały, 
że nasi uczniowie mieli czas żeby powtórzyć i napisać ten wynik na odpowiednim poziomie. Dyrektor z 
Lipin nie mówiła o tym, żeby nauczyciel miał pieniądze tylko żeby nie łączyć klas. Żeby dzieci z 7 klasy, 
a szczególnie dziewczynki nie uczyły się z chłopcami z 8 klasy. Chodziło o 10.000 zł i Pan Burmistrz 
stwierdził, że nią ma pieniędzy. Jeżeli zbyt dużym wydatkiem jest 10.000 zł., a czterdzieści parę tysięcy 
dla Pań z przedszkola nie jest dużym wydatkiem, to tego nie rozumiem. Ja nie jestem za, a nawet przeciw,
jestem za tym żeby dawać nauczycielom, a szczególnie to co dajemy nauczycielom, żeby to się 
przekładało na dzieci. Niech Panie z przedszkola dostaną nawet więcej, jak pan Burmistrz uważa, jeżeli 
mamy pieniądze, ale jeżeli słyszymy, na co poszły pieniądze, na co liczyliśmy w tym roku, a czego nie 
dodaliśmy w tym roku, co miało być. Tę zmianę na wyższe możemy zrobić w każdej chwili. Jak 
połączymy wf w Lipinach to te dziewczynki nie będą chodzić. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że nie wie skąd się wzięło te 40.000 zł. przeliczyliśmy, to jest 200 zł. 
różnicy, bo 100 jest teraz. Sto złotych dostają teraz. To wyjdzie 27.000-28.000 zł.
Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – poprosił D. Gurzyńską o przeczytanie na podstawie jakiego 
punktu z poprzedniej uchwały, który mówił, że Panie z przedszkola powinny dostać za wychowawstwo. 
- Dyrektor CUW Margonin Danuta Gurzyńska – powiedziała, że w uchwale z 18 czerwca 2015 r. w 
postanowieniach ogólnych w pkt 1 regulaminu - § 1 pkt. 6 mówi co należy rozumieć przez klasę – należy 



rozumieć również oddział w przedszkolu. Taki zapis był podjęty w uchwale. 
Radna J. Zmudzińska – powiedziała, że czyta i słucha ze zrozumieniem. Efekty egzaminów jakie są nie 
wszystko zasługi możemy przydzieli zasługi nauczycielom. Wiem od rodziców, że w szkole podstawowej
dzieci muszą korzystać z korepetycji. Rozmawiałam z rodzicami i nie ukrywam, że wiele krytycznych 
słów pod adresem naszych nauczycieli padło. To związane jest z tym, że rodzice muszą wydać na 
korepetycje z nauczycielami naszej szkoły.
Burmistrz – powiedział, że od kilku lat jest spadek poziomu nauczania, Rady wymienił jeden rok, 
zobaczymy jaki będzie trend w przyszłych latach. Zwieszenie kosztów na szkolnictwo nie przekładało się
na wyniki nauczania. Teraz jest drgnięcie. Powinien być program co będzie w tych dodatkowych 
godzinach robione. Proszę zobaczyć ile dodatkowo przez te lata poszło pieniędzy na dodatkowe godziny 
dla nauczycieli. Czy to nie było marnotrawienie pieniędzy.  
Wiceprzewodniczący rady Rafał Gimzicki – powiedział, że nie powiedział o marnotrawieniu pieniędzy. 
Ja jestem za zwiększeniem też dla wychowawców przedszkola, ale jeśli słyszy się od 3, 4 sesji, że nas nie
stać, to czegoś nie rozumiem. Ten wynik może jest jednorazowy, ale to jest pierwszy rocznik, który od 
pod początku załączał z dodatkowymi matematykami i to poskutkowało. Zobaczymy jak będzie za rok. 
Też przykładem jest siatkówka. Margonin, w tym roku dziewczynki z 6 klasy ograły Chodzież i 
Szamocin i pojechały na zawody rejonowe. Widać, że zajęcia które Burmistrz wprowadzał, zaczęły 
skutkować. To są te roczniki, które dopiero zaczęliśmy. To nie, że nauczyciele nie uczą, bo dzieci mają 
korepetycje. Prośba żeby dowiedzieć się ile to jest dzieci, to są pojedyncze osoby. Te dzieci biorą lekcje u 
nauczycieli z Margonina, nie jeżdżą poza powiat. Te dzieci pójdą za chwilę do szkoły średniej i to co chcą
osiągnąć w życiu opiera się na podstawowym przedmiocie typu matematyka, fizyka, chemia. Na lekcji 
nauczyciel mając grupę dwudziestu kilku osobową nie jest w stanie podejść do każdego, zajmujemy się 
ogółem. Na zajęciach dodatkowych przychodzą tylko nie zawsze chce im się zostać. Ci uczniowie nie 
chcą zostawać na 9 lekcjach. Uczniowie klas 7 i 8 mają po 7-8 lekcji. Wolą przyjść jak rodziców stać i 
zapłacić za korepetycje i przyjść na korepetycje. Ze szkoły podstawowej nie ma dużo tych uczniów, z 
liceum jest dużo, studentów, a ze szkoły podstawowej raptem jedna osobę. 
Burmistrz – powiedział, że nie rozumie jak nauczyciel, który wykłada ten przedmiot w szkole potem 
może dawać korepetycje tym uczniom. Jest to karygodne i powinno być zabronione. 
Radny M. Leśko – powiedział, że na przyszłość należałoby zwołać komisję zaprosić dyrektorów szkół, 
przedszkola żeby rozwiać wątpliwości i na sesji łatwiej byłoby podjąć decyzję. 
Rafał Gimzicki – mając na myśli nauczyciela z Margonina nie mamy jednego nauczyciela matematyki. 
Nie słyszałem takiej sytuacji w Margoninie, żeby nauczyciel uczący danego ucznia udzielał mu 
korepetycji. Jest to niemoralne i takiej sytuacji w naszej gminie w nie ma i nie jest. 
Burmistrz – proponowałbym lekcje dodatkowe z matematyki, poświęcić na korepetycje dla wszystkich. 
Podzielić na grupy i tam udzielać korepetycji.
Rafał Gimzicki – bardzo dobry pomysł, ale ci uczniowie nie zostaną, bo bardzo dużo mają lekcji. Były o 
godz. 16.00 zajęcia dodatkowe i przyszły dzieci miejskie bo wiejskie nie miały jak dojechać i zarzucono 
nam że nie ma równouprawnienia żre te dzieci dojeżdżające nie mają jak dojechać. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolu 
prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin.. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (6)



Grzegorz Gręda , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner 
PRZECIW (2)
Barbara Kończak , Jolanta Zmudzińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Rafał Gimzicki, Teresa Koźlarek , Alina Wróblewicz , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (3)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski , Maria Miler 
Uchwała Nr XI/101/2019 stanowi załącznik do 4 Protokołu.

c) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projek uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko – zapytał, o wykup pod budowę dorgi ul. Rolna 61.000 zł, czy to jest specustawą żeby 
to przyspieszyć bez pozowlenia właścicieli? Czy tam jak geodeta wymierzy czy kamienie graniczne będą 
wkopane.
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że gmina wykupuje tylke ile powinna, z każda osoba było ustalone 
będą wstępne porozumienia, że nie będą wnosić sprzeciwu. Szacowania dokonał starosta na podstawie 
cen obowiązujących. Droga będzie poszerzona. 
Burmistrz – powiedział, że nie wie jak to jest, 30 lat nie pracuje w geodezji. 
Radny M. Leśko – dodał, że mieszkanicpytał gdzie są kaniei przy jego działce, bo nie ma tych kamieni. 
Burmistrz – powiedział, że dowie się jak to ma wyglądać formalnie. 
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2019. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki ,
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej
Zmudziński 
NIEOBECNI (3)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski , Maria Miler 
Uchwała Nr XI/102/2019 stanowi załącznik do 5 Protokołu.

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019 - 2024
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projek uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019 - 2024. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)



Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki ,
Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej
Zmudziński 
NIEOBECNI (3)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski , Maria Miler 
Uchwała Nr XI/103/2019 stanowi załącznik do 6 Protokołu.

4. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku
z czym ogłasza zamknięcie XI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 30 
września 2019 roku o godz. 14:06.

 

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Katarzyna Maćkowiak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


